
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 9. december 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 69
Ved besvarelsen af FOU alm. del – samrådsspm. H den 3. december 2021 udtalte 
ministeren, at hun ikke ønsker at bo tæt på de områder, der kan være forurenet med 
PFAS. Hvad har man gjort for at oplyse naboerne om forureningerne, således at man 
som individ kan træffe de rigtige valg for at passe på sig selv og sine pårørende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christoffer Aagaard Melson (V) og Peter Juel-Jen-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Christoffer.Melson@ft.dk, Peter.Juel.Jen-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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